
 
 

Simpelveld, 30 mei 2022 

Onderwerp: Stand van zaken KNWU 2.0 ter bespreking op KNWU Congres 14 juni 2022 

 

Geacht Hoofdbestuur, geachte directeur, 
 
Als districtsbesturen zijn wij via onze consuls op de hoogte gebracht van de performance-problemen 
bij de applicatie KNWU 2.0. Alsook via het schrijven “KNWU 2.0-drama” van de hand van de landelijke 
jurycoördinator en de voorzitter van het informeel consuloverleg, waaruit wij begrijpen dat de 
werkzaamheden m.b.t. de doorontwikkeling van de applicatie zijn stilgelegd. 
 
Wij ondersteunen de aandacht die gevraagd wordt voor de performance van de KNWU 2.0 maar vanuit 
het jarenlange traject hebben we er ook begrip voor dat er wordt gestopt met de huidige ontwikkeling 
van KNWU 2.0 en dat er gezocht wordt om een ander IT-ontwikkelingsbedrijf te belasten met de 
verdere ontwikkeling van KNWU 2.0. Beter ten halve gekeerd dan ten hele verdwaald is niet voor niets 
een gezegde. 
 
Onze vragen in dit verband:  

 Hoe staat het met de zoektocht en de gunning voor de opdracht aan een ander IT bedrijf? 

 Op welke prijs-/kwaliteitsverhouding en door wie worden de bedrijven beoordeeld v.w.b. de 
gunning? 

 Wordt ingezet op het verbeteren van de performance van KNWU 2.0 of wordt aansluiting gezocht 
bij bestaande applicaties die in gebruik zijn bij andere sportbonden zoals die bij de Atletiekunie? 

 Het verzoek van de indieners, niet de eerste der besten, van de voornoemde brief laat aan 
duidelijkheid niets te wensen over v.w.b. het kunnen leveren van een goede uitslagenverwerking. 
Op welke termijn kunnen we tegemoet zien dat er weer gewerkt gaat worden aan de 
performanceverbetering van de applicatie? 

 Welke rol is in het gunningstraject voorzien voor de gebruikersgroep? 

 Is c.q. wordt de gebruikersgroep betrokken bij een prioritering v.w.b. de onderdelen waar het eerst 
aan gewerkt moet gaan worden? 

 
Graag worden we geïnformeerd op het KNWU-Congres van 14 juni 2022 over de voorgenomen 
stappen alsook welke financiële middelen gemoeid zijn mét danwel beschikbaar zijn om verbetering 
te krijgen in het verbeteren en optimaliseren van de wedstrijd- en uitslagverwerking alsook de 
klassementen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Rikus Bartol (voorzitter district Noord) 
Al Vermeeren (voorzitter district Limburg) 
 
mede namens de voorzitters van de onderstaande KNWU-districten,  
Joost van Oostrum (voorzitter district Oost) 
Hans Kilwinger (namens bestuur district Zuid-Oost) 
Johan van Zanten (voorzitter district Zuid-Holland)  
Anja de Bont (voorzitter district Zuid-West) 


